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Rodičovské združenie pri ZŠ nám. Ladislava Novomeského 2 v Košiciach 
 

Zápisnica č. 3 

školský rok 2016/2017 
 

z riadneho zasadnutia Rodičovskej rady Rodičovského združenia (ďalej len „RR RZ“), konaného 

dňa 19. januára 2017. Prítomní podľa prezenčnej listiny –  24 prítomných z celkového počtu 

35, čo tvorí 68,57 %  tým bola RR RZ uznášaniaschopná. 

 Za vedenie školy sa rokovania zúčastnili p. riaditeľ školy RNDr. Martin Kotlár, PhD., 

MBA, Dr. Pivarníková za JŠ a p. Grusová za školskú jedáleň,  ktorí podali informácie za vedenie 

školy. 

 

Program 

 

1. Otvorenie 

2. Správa o činnosti VV RR od posledného zasadania RR 

3. Informácie vedenia ZŠ 

4. Správa o čerpaní rozpočtu za šk. rok 2016/2017 

5. Diskusia a otvorené témy  

6. Návrh na uznesenie 

7. Záver 

 

1. Otvorenie 

 Rokovanie RR RZ otvoril jeho predseda Peter Dosedla, ktorý privítal prítomných a 

zároveň ich oboznámil s programom riadneho zasadnutia RR.  

2. Správa o činnosti výkonného výboru RR RZ od posledného zasadnutia 
RR 

VV RR Novo2 sa stretol s kompletným vedením ZŠ NOVO2 dňa 12.01.2017. 

Predmetom stretnutia bolo prerokovanie aktuálnych otázok školského roka, návrhy na 

vzájomnú spoluprácu medzi RR a vedením školy ako aj okruhy problémov, ktoré škola / RR 

momentálne rieši.  

Prerokované:  

1) Deň detí  

- Návrh – celoškolská športová olympiáda  

- Pomoc rodičov – financovanie aj organizačná pomoc na podujatí 

- Do konca januára vedenie prediskutuje konkrétne predstavy. 

2) Zasadnutie RR 

- Riaditeľ bude informovať o pláne akcií na II. polrok 

- Zúčastní sa ho aj Dr. Pivarníková (informácia rodičom o skúškach z AJ, informácia 

o týždni vedy a techniky), vedúca ŠJ – len ak o tom rozhodne riaditeľ 

3) Nákupy pomôcok 

- Pomôcky pre I. stupeň ukončené 

- Od Februára 2017 – čítačka dochádzky, ako predpríprava na zavedenie elektronickej 

dochádzky 
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- Pomôcky pre II. stupeň – čaká sa ako dopadne projekt 

 

4) Skrinky  

- Riaditeľ má ponuku  - 24.000,-eur, v týždni od 16.01.2017 čaká ešte na jednu ponuku 

na skrinky, ako na MŠ Zádielska 

5) 2% 

- Žiadosť VV o podporu ZŠ s propagáciou  

- VV dodá aktuálne tlačivo predvyplnené 

6) Hygiena 

- Nutnosť navýšiť počty kusov vzhľadom na požiadavky zo strany dôverníkov na RR 

- ZŠ dokúpi koše do dievčenských WC na II.stupeň tiež vzhľadom na požiadavky zo 

strany dôverníkov 

7) Tričká, kalendár 

- Nápad ZŠ – tričká s logom ZŠ pre prvákov, resp. celoškolsky postupne 

- Školský kalendár s fotkami 

 

 Členovia okrem tohto stretnutia komunikovali navzájom telefonicky a prostredníctvom 

elektronickej pošty. 

Prerokované:  

 Zasadnutia RR v šk. roku 2016/17 

 Začiatok RR o 15,45 dňa 19/01/2017, vedenie školy prizvané na 15,50 

 aktuálne čerpanie rozpočtu v šk.roku 2016/2017 zostatok na účte + návrh na ďalšie 

čerpanie v šk.roku 2016/2017 

 registrácia združenia pre 2% dane pre rok 2017 prebehla  

 príprava programu na zasadnutie RR 19/01/2017 

 

3. Informácie vedenia ZŠ - RNDr. M.Kotlára, PhD., MBA, Dr. 

Pivarníkovej:  

 Informácie vedenia ZŠ podal riaditeľ RNDr. M. Kotlár, PhD., MBA, Na porade vedenia 

NOVO2 a VV RR NOVO2 sa dohodlo, že celé vedenie nebude na RR prítomné, keďže 

každý ma povinnosti pre TA, takže zasadnutia sa zúčastnili Dr. Kotlár, Dr. Pivarníková a p. 

Grusová.  

Podané informácie o: 

 Jazyková škola:  

o bude robený prieskum ohľadne Cambridgskej skúšky, minimálne 15 

detí a bude skúška priamo na škole, inak v iných priestoroch mimo 

školy, poplatok je 55 EUR 

o chystá sa Týždeň vedy v anglickom jazyku (fyzika, chémia, 

matematika), 26/1/2017 od 14,30-17,00 aj pre rodičov ukážka 

o všetky informácie sú vždy na webe ako aj FB jazykovej školy 

o už zisťovať záujem pre budúci školský rok, JŠ začala s 107, tohto roku 

204 žiakmi, kapacita je do 250 

 Jedáleň: 

o vedúca jedálne pochválila platenie rodičov, žiadne mylné platby 

o požiadavka vznesená od 7.B Kovalčíková– cirkulácia tried kvôli 

výparom, predseda RR upozornil, že to nemožno brať ako automatickú 
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požiadavku, keďže mnoho tried si svoje triedy zrenovuje, je nutné 

riešiť opatrne, návrh riaditeľa napr. 5.ročník ako novo kreovaná trieda 

 Riaditeľ:   

o prehliadka Spoločenskej miestnosti, rekonštrukcia financovaná 

sponzorom, škola bude platiť iba tienenie, ktoré bude realizované 

neskôr 

o  ponuka na vytvorenie florbalového krúžku pre dievčatá, TD budú 

informovať v triedach a podľa záujmu môže krúžok začať od 1/2/2017 

o otázka prečo je na škole málo krúžkov, napr. ZŠ Park Angelinum má 

24, vedenie sa snaží o otváranie ďalších, ide o prvý rok pod patronátom 

školy, očakáva sa rapídne zlepšenie 

o  pripravované aktivity:  

 31.1    bude vysvedčenie – rozdávané na 1.vyuťovacej hodine 

 2.2.     bude metodický deň – voľno 

 3.2.     polročné prázdniny, do školy sa pôjde 6.2. v pondelok 

 6.2.     4.ročníky lyžiarsky zájazd 

 13.2    7.ročníky lyžiarsky zájazd 

 5.ročníky budú mať plavecký kurz 

 5.4. bude riaditeľské voľno pre Monitor deviatakov 

 19.5. Akadémia k Dňu matiek na Radnici 

 Pripravuje sa školská olympiáda 

 7.-14.5.2017 Program Mobilita – Španielsko 

 Pripravuje sa návšteva elektrárne v Jaslovských Bohuniciach 

 Rozlúčka s deviatakmi 

 Od 02/2017 druhá čítačka na čipy 

 p. Mojžišová 1.D – linoleum v triede je v zlom stave, a dať koberec do 

vestibulu, aby sa nešmýkalo, informácia riaditeľa o súdnom spore 

s dodávateľom linolea, ktoré je spravené aj na schodišti nekvalitne, do doby 

znaleckého posudku, sa nedá linoleum opraviť 

 p. Balogová 3.C – poprosila o informáciu o ihrisku, riaditeľ informoval, že sa 

čaká len na suché počasie a položenie poslednej vrstvy, inak je ihrisko hotové 

 p. Ivan 1.C – požiadal o informáciu k prieskumu o odstránení automatov, 

predseda RR namietal postup, prieskum nie je spravený štatisticky správne, 

prítomných bolo iba 42% rodičov, a neriešil sa obsah náplne automatov, iba 

ich prítomnosť resp. neprítomnosť na škole 

 p. Šedivá – otázka k poklesu NOVO2 v hodnotení INEKO na 16.miesto, 

podrobne vysvetlené fakty, riaditeľ podal sťažnosť na INEKO, parametre 

hodnotenia nejasné, kritériá bez relevancie, neznámy zber dát, obdobie zmeny 

z 8. na 16.miesto sú 4 mesiace, v ktorých neboli žiadne relevantné udalosti, 

ktoré by mohli ovplyvniť hodnotenie 

 

4. Správa o čerpaní rozpočtu za šk. rok 2016/2017  

 Hospodárka Ing. Bíleková informovala o: 

 rozpočte, Každý triedny dôverník, ktorý poskytol svoju elektronickú adresu, dostal 

čerpanie rozpočtu v elektronickej podobe. Počas zasadnutia bol na projektore 

odprezentovaný aktuálny stav čerpania rozpočtu (stav k 31.12.2016)   

 výbere príspevkov dosiahol úroveň 76,5%, niektorí rodičia ešte príspevok uhrádzajú 

 v roku 2016 došlo na účet RR 2 940,37€ z 2% 
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 Program ILLE – došlo k inventúre počtu dávkovačov, iniciatíva hospodárky 

a vyjednanie ďalšieho zvýšenia objemu dodávaného materiálu bez navýšenia ceny, 

skvelá práca zo strany hospodárky, zúženie spolupráce s administratívou školy pre 

lepšiu distribúciu materiálu a prípadné doobjednávanie chýbajúcich veci aj mimo 

cyklus  

 

5. Diskusia a otvorené témy 

V diskusii bolo prediskutované nasledovné:  

 projekt skrinky – čakáme na konkrétny návrh vedenia školy, má vypracovať ďalšia 

firma, do konca 1/2017 

 projekt Deň detí – celoškolská olympiáda – vedenie školy predloží koncepciu do 

konca 1/2017, je nutná absolútne aktívna účasť rodičov pre zabezpečenie podujatia – 

30-50 rodičov 

 elektronická triedna kniha – realizované v 02/2017 

 návrhy vedenia školy – tričká pre deti s logom školy 

  

  Po ukončení diskusie zo strany rodičov predsedajúci Dosedla uzavrel diskusiu.  

6. Návrh na uznesenie 

Rodičovská rada schvaľuje : 

 Na tomto zasadnutí nebolo prijaté žiadne uznesenie.  

 

Rodičovská rada berie na vedomie : 

 informácie vedenia školy NOVO2 

 informácie VV RR NOVO2 

 ďalšie zasadnutia RR 27.4.2017 

7. Záver 

 Po vyčerpaní schváleného programu predseda Výkonného výboru Dosedla poďakoval 

prítomným za účasť a zasadnutie ukončil. 

 

   ––––      ––––   



 

V Košiciach dňa 19.01.2017 

 

Ing. Peter Dosedla, predseda VV RR     _______________________ 

Michaela Dosedlová, tajomník - zapisovateľ                   _______________________ 

Ing. S. Ručínská, PhD. podpredseda VV RR   _______________________ 


